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Chtěl bych se zeptat, jaký máte názor na Goes 625i prodloužený a Emu ATV Vario 800 efi.
caprighia 21.11.2013 07:00:43

No zcela osobně a subjektivně bych zvolil Goes nebo X6 a to přinejmenším kvůli
servisní síti, dostupnosti dílů a době, po kterou jsou již vyráběny a prodávány.
MarcelloZ 21.11.2013 11:39:49

plně souhlasím (y) (y)
větvičkář_Rox 21.11.2013 12:00:11

Přesně jak říká Capri... S EMU byly dost velký problémy, stačí si to tu projít. Ale nevim,
jak sou na tom ty nový.  Každopádně, pokud se přikloníš na stranu CFMOTO, pečlivě
přemýšlej, zda jít do GOES nebo Journeyman Gladiator. Já mám Glada, a jsem moc
spokojenej. GOES jsem neměl, tak nemůžu hodnotit. technika je to stejná. Většina dílů
taky. Otázka je, jak stabilní je zázemí GOES. Pokud by se jim to nepovedlo (nejsou tu
dlouho), tak většinu dílů (krom plastů atd.) seženeš u JM. Ale bohužel za svý B-)
Záruka nezáruka.  A ty plasty taky zvaž. Mně se možná GOES i víc líbí než origo
CFMOTO. Ale pokud by se ti za pár let stalo, že to někde rozflákáš, nezbyde Ti než to,
co Fernetovi tady z fóra. Kompletně to přeplastovat u JM. A to neni nic levnýho.  Když
už budu hodně paranoidní, tak JM tady za pár let taky nemusí být. Ale Glad je originál
CF MOTO. Takže ty díly seženeš kdekoliv jinde.  Přeju šťastnou volbu (y)
d007 21.11.2013 13:46:15

jestli jsi z bezdekova jak mas v profilu tak nejblizsi autorizovany goes je pro tebe v
karlovych varech coz mas nakych 70   kilaku a emu to ani nevim..ale v praze bude urco
a to je taky nakejch 80..pro tebe bude nejbliz ctyrkolky 4u v kadani,to mas necelejch
20 kilometru ale to je JM..ale ten goes 625 je designove fakt paradni a ma suprovou
vybavu
nic81 21.11.2013 14:46:13
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suprovou vybavu

  Ja nejsem z Bezděkova, ale z Byšic (Byšice - okres Mělník) Překlep.
d007 21.11.2013 14:59:27

aha :-D
d007 21.11.2013 15:08:14

uzivatelu co vlastni goes 625 max tu najdes dost,tak se zkus zeptat pres zpravu primo
jich,urcite to bude lepsi nez rady od ,,jeden mi rikal a ja sem slysel,,to same bych zvolil
u emu 800 vario..ale zkousel sem hledat a nikoho kdo vlastni tuhle emici sem nenasel
(s) tak nevim
caprighia 21.11.2013 18:01:08

No právě, o CF si tu můžeš v dobrém i zlém číst leta :-) a o EMU/Hisun jsem nic
nezaslechl už dost dlouho, natož abych ho viděl. Takže sice nevím, která je lepší, ale
řekl bych, že CF se bude dát lépe udržovat při životě (s) Tady 
http://www.emu-atv.cz/emu-atv ji ani nenabízejí, jen 500 a 700, o 800 je jen zmínka u
UTV, že na podzim přivezou dva kusy... (při bližším pátrání jsem tam našel, že je snad
už mají ATV i UTV a pro info se má zavolat)
MarcelloZ 21.11.2013 19:02:07

caprighia> No tak vidíš ;-) odpověděl sis sám :-DD
Tetsuo 21.11.2013 19:59:13

Já bych doporučil GOESe. Když jsem si kupoval kolku tak sem koukal i na nového
goese, byl jsem někde v Benešově se na něj podívat, viděl jsem i toho pštrosa sice né
800, ale to je asi fuk. Nakonec jsem si koupil SUZUKI :lol: :lol:  Ale Goes se zdal
takovej festovnější, plasty mi přišly měkčí, dobře se na tom sedělo a je to CF. O EMU
se tady taky dost píše, ale nikdo to nechválí. Jednou sem v Milovicích potkal člověka co
měl EMU a taky to nechválil v podstatě jen říkal co se mu na tom posralo. :
caprighia 21.11.2013 21:43:53

No vlastně musím přiznat, že za plotem Emu vidím skoro denně, bydlím asi 2 km od té
jejich prodejny :-D ale mezi těmi, co s nimi občas jezdím, to nemá nikdo. Sedmikilo
měl Kojak (dej mu pánbůh sladké sny v čtyřkolkovém nebi) a co si pamatuji, tak
nejspokojenější s tím nebyl.
jirkafisa 23.11.2013 20:31:55

caprighia> EMU nikdy mám jenom špatné zkušenosti
Bimbajs 23.11.2013 21:11:22

měl sem Emu 650 Alltracka- katastrofa!!! :[ v záruce- Batovec katastrofa
druhá!!!neuznal vůbec nic!!! :[
nic81 24.11.2013 09:49:57

Jednohlasně. Díky za typy.
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